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Tipspromenader
Våren 2025

Behöver ni lokal till bröllop, fest eller konferens?
 Storsjögården har plats och porslin för 60 gäster. 

Lokalen är ljus, fräsch och ligger i en en härlig miljö i anslutning till Storsjön. 
Det finns fullutrustat kök, omklädningsrum med bastu för damer och herrar, whiteboard, filmduk, projektor, 
TV och blädderblock.

 Kontakta RSK:s kansli. 
Mail: kansliet@rydboholmssk.se 
Tel: 033-29 11 70 

Start söndag 9 mars

Slut söndag 27 april

Tid: 10.00-12.00

Start och mål vid Storsjögården

Servering av kaffe med våfflor, 10.00-14.00

OBS! Det går utmärkt att besöka  
Storsjögården enbart för att fika.        
         Välkomna!

Omslagsbild: Cai Mellstedt



Från huvudstyrelsens senaste 
möten lämnas följande informa-
tion:

•	 Utbildning om barn med NFP-
diagnoser:

    En ytterligare omgång genomförd i 
december. 

•   Trygg och Säker Förening:
 Återansökan godkänd.
 
•	 Underhåll av gräsytor:  

Avtal tecknade med FoF för  
SE-vallen, Storsjöns badplats och 
Furusjöns badplats. 

•		 Tipspromenader våren 2025: 
Arrangeras mellan 9 mars och 27 
april uppe vid Storsjögården.

•		 Ekonomi: 
Preliminärt årsresultat på - 55 815. 
Det kan komma ytterligare intäkter 
och resultatet blir positivt. 

•	 Årsmötesfrågor: 
 *  Bokslut och årsredovisning 2024   

   godkända
 *  Verksamhetsberättelse 2024 

   godkänd 
*  Budget och verksamhetsplan     
   2025 godkända 
*  Stipendiater utsedda

    *   Utmärkelser. Lista från Uno/       
    Jan-Åke godkänd 
*   Beslut att utse Uno Eriksson till    
    hedersmedlem i RSK  
*   Medlemsavgifter för 2026 oför- 
    ändrade      .  
     

•   Slutrapport projekt elljusspår: 
Sluttapport inlämnad och godkänd 
av både Sparbankstiftelsen och 
Borås Stad.

•   Innebandyn:
    Ett medelande/upprop har skett   
     från IB-styrelsen till alla berörda  
     spelare, ledare och föräldrar med  
     uppmaningen att visa engage- 
     mang för sektionens överlevnad.

    Två möten bokade.

•   Utbildning omhändertagande av 
skada: 
Utbildning skall ske i mars.

•   Ferieungdomar 2025: 
RSK anmäler önskemål till Borås 
Stad om 6 st ungdomar.

•   Utbildning i mental träning för 
ungdomar, juniorer och senio-
rer: 
Har genomförts vid två tillfällen i 
samarbete med SISU. 125 delta-
gare. Mycket uppskattat. 

•		 Målvaktsställ IB: 
IB söker bidrag för detta externt.

•		 Gemensamt dokumentarkiv: 
Olika möjliga system skall undersö-
kas.  

   
   Cai Mellstedt
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  Information från huvudstyrelsen     

Årsmöte
        Årsmötet kommer att hållas i Storsjögården 

 torsdagen den 13 mars 2025 kl 18.30.       
     

    På programmet:  Årsmötesförhandlingar, utdelning av stipendier och utmärkelser. 

Kaffe och kaka serveras. 

        
       Välkomna!                                                  

 
    KANSLIETS ÖPPETTIDER
    Måndag 13:00-18:00 

    Tisdag   13:00-18.00

    Onsdag  Stängt

    Torsdag 13:00-17:00

    Fredag  13:00-15:00

OBS!   
    Medlemmar som inte vill ha namn och      
      bild publicerade i RSK:s media såsom 
      Raketen och hemsidan samt sociala  
      medier anmodas att meddela detta till 
      kansliet.  
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Detta är en rekryteringsannons. Investeraren som är en samhällsbärare.

Vad kännetecknar det goda samhället som vi alla helst vill leva i och vad är det som 
bär upp detta samhälle? 
De allra flesta är nog överens om
•	 Det	skall	kännas	tryggt	att	vistas	i	Viskaforsbygden	såväl	ute	som	inne	
 dygnets alla timmar
•	 Våra	barn	skall	erbjudas	en	trygg	förskola	och	grundskola	där	de	växer	till	
 bra människor och får kunskap för livet
•	 Våra	barn	och	unga	skall	få	en	meningsfull	fritid	som	förbereder	dem	inför	
 vuxenlivet
•	 Alla	i	vuxen	ålder	skall	hitta	fritidsaktiviteter	som	berikar	vardagslivet
•	 Våra	äldre	skall	få	en	meningsfull	ålderdom	där	de	möts	med	respekt	och	
 har bra boende och möjlighet till fritidsaktiviteter
•	 En	fungerande	närsjukvård	som	ger	trygghet	när	hälsan	sviktar
•	 En	fungerande	lokaltrafik	som	gör	det	lätt	att	förflytta	sig	varhelst	man	önskar
•	 Bra	möjligheter	att	skaffa	sig	ett	boende	som	passar	vid	alla	perioder	i	livet

Rydboholms SK har snart funnits i 100 år och har därmed också varit en bärare av samhället genom många 
tidsepoker.
Utmaningarna har varit många och olika genom åren men föreningen har alltid varit en pålitlig och trygg plats för 
människor att samlas kring. Idag möter vi RSK i skiftande sammanhang såsom
•	 Erbjuder	samlingslokaler	i	Storsjögården	och	kafeterian	på	Sven	Erikssonsvallen
•	 Erbjuder	motionsspår	med	elljus	vid	Storsjön
•	 Städar	och	håller	rent	på	badplatserna	vid	Storsjön	och	Furusjön
•	 Arrangerar	tipspromenader	vår	och	höst	vid	Storsjögården
•	 Erbjuder	motionsgymnastik	i	idrottshallarna
•	 Erbjuder	idrott	i	form	av	fotboll,	innebandy,	orientering	och	skidor	för	alla	ålderskategorier
•	 Medverkar	i	gemensamma	aktiviteter	som	julmarknad	på	torget,	Viskaforsdagen,	RSK-marschen
•	 Är	en	aktiv	samarbetspartner	i	olika	skolprojekt
•	 Under	sommarlovet	erbjuds	ferieungdomar	jobb	
•	 Under	vinter	–	och	sommarlov	erbjuds	barn	och	unga	aktiviteter
•	 Medlemstidningen	Raketen	kan	läsas	4	gånger	per	år	

Utmaningen för det RSK som påbörjat resan 2025 är de ideella krafternas uthållighet att orka driva frågor och 
engagera sig i arbetsuppgifter vid sidan av yrkesarbete, utbildningar och familj. Denna uthållighet förutsätter en  
personlig investering inte ekonomiskt men snarare i dyrbar tid.

Jag vänder mig till alla läsare som blivit nyfikna på vad RSK sysslar med.
Investera en del av din tid i RSK och du kommer att se återbäring växa fram i form av en tryggare, vänligare och 
mer optimistisk Viskaforsbygd.
Du kan bli en investerare som känner att du gör skillnad. Du blir en samhälls-
bärare tillsammans med många andra. Du kommer att känna dig behövd och 
det är det finaste en människa kan uppleva.

Välkommen till gemenskapen i RSK
Du behövs.

Hälsningar

Leif Kuusela

Ordföranden har ordet
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Stöd Rydboholms SK och köp ert behov av hushålls- och toalettpapper från oss med kvalitetspro-
dukter från Serla levererade direkt till din dörr.

Överskottet går till våra idrottande barn och ungdomar.

  

                Serla toalettpapper 285 kr                                         Serla hushållspapper 265 kr  
  4 pack (levereras i säck 4x6 = 24 rullar)           2 pack (levereras i säck 2x6 = 12 rullar)

Beställ gärna via något av våra lag då lagen tjänar en extra slant till sin lagkassa på detta.  
 
Har ni inga känningar i fotbollslagen så går det självklart bra att beställa hos Anita på 
kansliet, kansliet@rydboholmssk.se, 033-29 11 70.

Beställning senast 20 mars! 

Betalning sker i samband med leverans vecka 17. 
 

Stöd Rydboholms SK - Köp toalett- och hushållspapper
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 Föreläsning  i  Mental  träning 

 Den  20  januari  fyllde  vi  Storsjögården  med  barn  och  ungdomar  som 
 skulle  få  lyssna  på  Ewa-Marie  Wergård  och  lära  sig  mer  om  mental 
 träning.  Fokus  denna  kväll  var  på  laget  och  hur  man  tillsammans 
 som  lag  kommer  framåt  och  stöttar  varandra  bäst. 

 Grupperna  fick  diskutera  om  sina  bästa  idrottsminnen  i  ett  lag,  hur 
 de  vill  bli  peppade  och  att  det  är  olika  hur  man  vill  få  en  uppmaning 
 under  träning  eller  match. 

 Jag  tror  att  alla  tog  med  sig  något 
 från  denna  kvällen  som  stärker 
 laget  och  hur  man  är  en 
 bra  lagspelare. 

 Den  30  januari  var  det  dags  för  våra  juniorer  och  seniorer 
 att  få  lyssna  på  Ewa-Marie,  denna  gång  mer  fokus  på 
 Jag,  sin  egen  prestation. 

 Det  diskuterades  att  det  är  okej  att  säga  högt  att  Jag  är 
 bra!  Hur  viktigt  det  är  att  man  tänker  på  rätt  sätt  och  att 
 man  kan  ladda  testosteron  i  kroppen  för  att  öka  sin 
 prestation.  Visualisering  kan  hjälpa  en  framåt  mot  målet 
 och  vara  beredd  på  situationer  som  kan  uppstå. 

 Båda  dagarnas  budskap  hämtat  från 
 Håkan  Loob- 
 Ta  med  det  du  gjorde  bra  och  jobba 
 vidare  därifrån. 

Maria Martinsson
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OL
Äntligen!
För första gången på flera år så kunde vi tävla om klubbmästerskapet i nattorientering. 

Torsdagen den 20 februari samlades sju tappra deltagare vid Sjöbovallen för att tävla.
Vi nyttjade Borås GIF:s deltävling i nattsjuan.
Alla sju sprang samma bana och alla startade samtidigt tillsammans med övriga deltagare från andra 
klubbar. 

Det var ett av de jämnaste klubbmästerskapen någonsin i historien. 

Edith Bergstrand segrade i damklassen med 26 sekunder före Frida Eriksson. 

Valter Bergstrand segrade i herrklassen med 2 sekunder efter en intensiv spurtstrid med Urban Ringström 
och  sekunden efter Urban kom Lennart Josefsson. 

Stort grattis till alla.

           

          
          Stefan Eksberg

Klubbmästerskap i nattorientering 20 februari Borås GIF Sjöbovallen

Du vet väl...

... att RSK OL finns både på Instagram och Facebook?
Följ oss och ta del av stort som smått!

Du hittar oss under ”Rydboholms SK Orientering”.



     Gödsel och jord
     Nu är det dags att planera för våren. RSK hjälper dig och   
     ser till att du får dina produkter hemkörda. Blanda som du   
     vill av följande högkvalitativa produkter ifrån Rölunda    
     gård.

           

          50 l/säck 

          1 säck 80 kr. 

          3 säckar 189 kr. 

          7 säckar 379 kr.
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NPK 

Fullgödning med 
högt kväveinnehåll. 
Snabbverkande. 
7 kg.

139 kr st.

Blomjord

Perfekt för 
krukväxter och 
inomhusodling
8 liter.

39 kr st.
3 för 100 kr 

Nyheter för i år. 
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Beställ senast 
fredagen 
21 mars.

Leverans hem 
till dig innan 
påskhelgen. 
(helgen v.15)

Maila din beställning till: 
kansliet@rydboholmssk.se 

Vill du hellre ringa in din 
beställning så går det bra 
under kansliets ordinarie 
öppettider. 

033-29 11 70

Ange namn, adress och 
önskade varor.

Alla beställningar förbetalas. 

BG: 5094-7514 eller Swish  

Ange namn och adress.

Tack för att du stödjer 
RSK orientering.



Innebandyn
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 Välkomna  till  årsmöte  söndag  den  9  mars  kl  18.00  i 
 Storsjögården. 

 I  år  är  just  ditt  deltagande  på  årsmötet  extra  viktigt,  eftersom  det  finns  flera 
 platser  att  fylla.  Vi  söker  ny  ordförande,  kassör  och  ledamot.  En  fulltalig 
 styrelse  är  viktig  för  att  innebandysektionen  ska  kunna  fortsätta  jobba 
 framåt  för  våra  barn,  ungdomar  och  vuxna.  Det  behöver  därför  fyllas  på 
 med  nya  namn  i  styrelsen. 

 Har  du  förslag  på  namn  eller  själv  känner  att  du  vill  bidra  med  din  tid  till 
 innebandyn  i  RSK  hör  av  dig  till  Pelle  på  mejl  så  får  du  mer  information  eller 
 kom  på  årsmötet. 
 Ingen  kan  göra  allt,  men  alla  kan  göra  något. 

 Vi  bjuder  på  fika. 
 Föranmälan  till  pelle.boersma@bt.se  så  vi  vet  hur  många  som  kommer. 

 Välkomna! 
 mvh  styrelsen  RSK  innebandy 



Måndagen den 27 januari och onsdagen den 29 januari hade vi, i innebandysektionen, förmånen att få 
berätta för spelare (våra seniorer) och föräldrar om vår sport innebandy. 

Västergötlands innebandyförbund var på besök (David Gillek på måndagen och Viktor Andersson på 
onsdagen, stort tack till er!) för att berätta om vår sport, vårt förbund och förbundets arbete.  De berättade 
bl a att innebandy spelas idag i 80 länder. I Sverige är det den största inomhussporten och det finns över 
110 000 licensierade spelare varav ca 6 300 i Västergötland. De stora nationerna inom innebandy är just 
nu Sverige, Finland, Schweiz och Tjeckien.

Vi i innebandysektionen berättade om hur Rydboholms SK ser ut som sektionsförening, vilka som sitter i 
innebandysektionens styrelse och styrelsens arbete. Därefter presenterade vi även vad det krävs för arbete 
”i kulisserna” för att våra barn, ungdomar och seniorer ska kunna gå till sin träning och för att kunna få 
tävla.

Vi ser oss själva som en viktig samhällsfunktion för Viskafors, eller som vår huvudstyrelseordförande Leif 
Kuusela uttrycker det, samhällsbärare. Vi är dock ganska få personer som får göra väldigt mycket så 
sluttemat för mötena var ”ingen kan göra allt men alla kan göra något”, Vi behöver bli fler som gör jobbet i 
sektionen för att ge de bästa möjligheterna för våra barn, ungdomar och seniorer.

Känner du att du kan hjälpa till på något sätt? Vi behöver hjälp med flera olika uppgifter som till 
exempel kiosk, ansvarig för våra ungdomsdomare, lovaktiviteter,  försäljningsaktiviteter eller kassör i 
innebandysektionen.  

Vi vill understryka att det inte behövs någon innebandykunskap till dessa uppgifter och att man har en 
mentor för varje uppgift. Man behöver aldrig känna sig ensam i sin uppgift för vi alla hjälper varandra men 
vi behöver ansvariga/sammankallande.

          Jeanette Stark
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Stormöte om vår sport innebandy
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 Årets  första  insamling  var  en  kall  och  grå  söndag  26  januari.  6  säckar  blev  det 
 denna  gång.  Tack  till  er  som  lämnar  till  oss. 

 Pantamera  har  i  många  år  varit  en  av  sektionens 
 viktigaste  och  största  inkomstkälla.  Vi  ser  tyvärr 
 en  minskning,  vilket  är  förståeligt  i  dessa  tider. 

 Vet  du  något  företag  som  skulle  vilja  skänka  sin 
 pant?  Eller  andra  tips  mottages  tacksamt. 

 Vi  tar  emot  utländska  burkar,  trasiga  burkar, 
 burkar  utan  etikett,  svenska  burkar  och  PET. 

 Nästa  insamling  är  6  April  kl  14-16 

 Kontakta  Mia  på  0735-599640  eller  martinssonmaria5566@gmail.com  om  du  har  frågor,  tips 
 eller  vill  ha  din  pant  hämtad. 

Du vet väl...
.....att RSK innebandy finns på 
Facebook?



Gymnastiken
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Gympan har börjat  

Nu har vi kommit i gång med vårens träningspass. Vi startade vecka 3 och vilken start det blev. Många 
glada deltagare fyllde salen redo att svettas och ta sig an alla nya och gamla övningar. Att träna i grupp är 
så	mycket	mer	än	bara	motion	–	det	är	en	energiboost	för	både	kropp	och	själ.	När	vi	svettas	tillsammans,	
puschar varandra och delar känslan av att bli starkare skapas en gemenskap.

Vi har tre gruppträningar något för alla smaker och behov.

Måndagar startar vi veckan med ett energifyllt gympapass med inriktning kondition varvar med lite styrka. 
Det är den perfekta starten på veckan för att få i gång kroppen och sinnet.

Tisdagar bjuder på vattengympa en skonsam men effektiv träningsform som passar alla. Här tränar du 
både styrka och kondition i vattnet vilket är skonsamt för lederna.

Torsdagar avslutar vi veckan med styrkepass. Här fokuserar vi på att bygga upp muskler och öka styrkan i 
hela kroppen. Ett utmärkt sätt att förbereda sig inför helgen och känna sig stark och redo. 

Kom och var med oss och upplev hur rolig och givande träning kan vara. På måndagar och torsdagar är 
det bara att komma ner och träna med oss men om du vill vara med på vattengympan krävs föranmälan 
eftersom det är begränsad deltagarantal i bassängen.    
Ta då kontakt med Anita på Kansliet.

Terminsavgift för träning både måndagar och torsdagar 250:-/termin. 

Vattengympa 250:-/termin. 

Man måste också vara medlem i RSK 285:- för 2025.

            Camilla 

      
      

     ..... på Facebook, ”Rydboholms Sportklubb Gymnastik”
         ..... på Instagram, ”rskgympa”

Följ oss gärna......

TabatapassCirkelmix
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Fotbollen  
Försäsongen för vårt A-lag har pågått i några veckor nu, och provtiden för att kämpa om en plats i laget 
har varit igång i två veckor. Spelarna har en vecka kvar att visa upp sig, innan vi fattar beslut om vilka nya 
ansikten som kommer att finnas med när vi spelar i division 5 i år.
Staben har utökats och ser riktigt bra ut. Vi är glada att hälsa Peder Hall välkommen tillbaka till teamet. 
Här är årets stab:

Huvudtränare: Niko Nicolaides
Assisterande tränare: Christopher ”Coffa” Ternebrandt
Lagledare: Tomas ”Hebbe” Herbertsson, Johan Ahlström och Peder Hall

Alla spelare från förra året är kvar, förutom Karl Skytt som går tillbaka till Gånghester/Målsryd. Vi har även 
några spelare som fortfarande funderar på om de ska satsa fullt ut i år.

Vi har ökat intensiteten på träningarna och utökat dem till två timmars pass för att förbättra både fysik 
och teknik. Vår målsättning är att placera oss i den övre halvan av division 5 i år, vilket känns som ett 
realistiskt mål för att mäta oss med de andra lagen. Målbilden kan komma att justeras beroende på hur 
laget utvecklas under säsongen.

Vid senaste träningen var vi 22 spelare, och försäsongen har hittills sett mycket lovande ut. Nu gäller det 
att vi håller uppe detta tempo och fortsätter utvecklas tillsammans.

Under försäsongen kommer vi att spela åtta träningsmatcher (inklusive DM) mot varierat motstånd, vilket 
gör oss väl förberedda inför premiären i division 5.

Det kommer att bli ett spännande år med många tuffa matcher. I år får vi istället derbymatcher mot Fritsla, 
som har förstärkt både på ledarsidan och spelarsidan, så de kommer att bli ett starkt motstånd.

Vårt lag ser riktigt starkt ut i år, och vi växer som lag för varje säsong. Vi har profiler som Rasmus 
Rosenqvist, Simon Jarl, Christopher Ternebrandt, Filip Persson och Niklas Apelqvist, och flera av våra 
unga spelare ser ut att ta nästa steg i sin utveckling.

Vi kommer att följa vår årsplan, och vi ser fram emot premiären i april, där vi möter Hyssna borta. 
Hemmapremiären	spelas	mot	Fritsla	veckan	efter	–	kom	gärna	och	heja	på	oss	för	att	ta	hem	segern	i	
derbyt!

Vi ser fram emot en spännande och framgångsrik säsong!

Vid pennan 
Nico Nicolaides

.....att Rydboholms SK Fotboll finns på Facebook?
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Du vet väl......
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RSK deltog som vanligt på julmarknaden den 7 december.
Innebandyn hade ett skinklotteri samt sålde BingoLotter 
Fotbollen hade ett varulotteri. Båda sålde dessutom våra fina Supporterlotter.

            Cai

RSK på Julmarknaden

Johanna Brorsson, Jenny Lövstrand Bylund

Anette o Johan Krii, Albin Larsson
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Spelar du för mycket? Ring stödlinjen 020 - 81 91 00, stodlinjen.se

är med och delar
på 50 miljoner!

Vår förening är ansluten till Svenska Spels satsning Gräsroten. 
Det unika med denna satsning är att alla som spelar hos Svenska Spel 

är med och bestämmer till vilka föreningar pengarna ska gå. 

Välj oss nästa gång du spelar hos Svenska Spel. 
Då är vi med och delar på pengarna. 

Du gör det i din spelbutik, på svenskaspel.se/grasroten eller 
genom att ringa Svenska Spels Kundservice på 0770-11 11 11. 

Tack för ditt stöd!

Stöd oss när du spelar hos Svenska Spel.

SvS_Gräsroten_föreningsmtr_Affisch_A3_ifyll.indd   1 2016-06-21   16:11

RSK



Årsredovisning för 2024 avseende Viskaforsbygdens ortsråd

Inledning
Viskaforsbygdens ortsråd bildades genom ett konstituerande möte den 11 november 2020.
Enligt stadgarna har ortsrådet till uppgift att verka för en långsiktig och positiv utveckling av hela Viskaforsbygden dvs 
Rydboholm, Viskafors, Kinnarumma, Svaneholm, Seglora och kringliggande områden.
Föreningen skall ha en nära samverkan med föreningar, företagare, Borås stad samt myndigheter.
Föreningen skall stödja föreningar och företag genom att anordna möten och på andra sätt driva debatt för att påverka 
Viskaforsbygdens utveckling.

Verksamhetsberättelse
Ortsrådets verksamhetsplan för 2024 hade en inriktning som framgår av nedan redovisade rubriker. Under varje rubrik 
kommenteras verksamheten under 2024.

Bostadsplanering
Ortsrådet har fortsatt att i olika sammanhang lyfta fram behovet fler bostäder i Viskaforsbygden. I en debattartikel i Borås 
tidning i juni månad pekade vi på befolkningsutvecklingen sedan storkommunen bildades 1974. I Viskaforsbygden är 
antalet invånare varit oförändrat medan övriga delar av Borås kommun ökat med 15-45%. För Viskaforsbygden innebär den 
utvecklingen en framtida risk för nedläggning av skolor och försämrad service. Tyvärr har inte artikeln medfört något svar 
eller reaktion från kommunen.
En fråga som anknyter till bostadsfrågorna handlar om föreningarnas behov av förrådslokaler. Under hösten har 
sonderingar gjorts hos Viskaforshem, Borås kommun och andra fastighetsägare om tillgängliga förrådslokaler. Bl.a. förs en 
diskussion med Borås kommun om den fastighet invid biblioteket som tidigare användes som Fritids.

Trafiksäkerhet och kommunikationer
Under 2023 hade dessa frågor hög aktualitet och diskuterades bl.a. vid ett möte mellan Ortsrådets styrelse och 
Tekniska	nämndens	presidium.	Även	under	2024	har	Ortsrådet	fått	många	förslag	till	förbättringar	av	trafikmiljöer	och	
kommunikationer. Ortsrådet har på olika sätt försökt driva på utvecklingen. Men vi har konstaterat att detta är ett område 
där det är mycket svårt att få kontakt med ansvarig organisation. Det verkar finnas en luddighet i ansvarsfördelningen vilket 
innebär att alla menar att andra har ansvaret.

Idrottshall/aktivitetshall
Frågan om renovering eller nybyggnad av idrottshall har funnits med som en integrerad del i diskussionen om 
bostadsplanering. Som framgår nedan var detta en viktig fråga på vår workshop. Det har dock ännu inte blivit något konkret 
resultat av våra insatser.

Kraftsamling för samverkan skola, föreningsliv, fritidsgård och socialtjänst
I januari 2024 tog Viskaforsbygdens föräldraförening initiativ till ett möte om en kraftsamling för samverkan i 
Viskaforsbygden. Mötet resulterade i idèer och konkreta förslag om framtida samverkan. Det handlade bl.a. om 
värdegrundsarbete, studiero, trygghet,  kommunikation, framtidstro och studio för digital musikproduktion/streaming. 
Ortsrådet kommer delta i samverkan och vid behov ge ekonomiskt stöd. De idéer som framkom vid mötet blev också en del 
av våra diskussioner på workshopen i november.

Välfärdsbokslut, kompletterande enkäter och Workshop
Borås kommuns välfärdsbokslut för 2023 presenterades på vårt årsmöte i mars. Under januari-februari genomfördes en 
hälsoenkät med målgruppen skolungdomar. Föräldraföreningen genomförde under våren en enkät till årsklasserna 1-9 
om fritidsintressen. Syfte med dessa insatser har varit att få fram information om hur invånarna i Viskaforsbygden mår, 
föreningsaktivitet, fritidsintressen och förutsättningar för att hålla ihop och utveckla Viskaforsbygden.
Ortsrådet gjorde en analys av Välfärdsbokslutet som pekade på följande tre områden: Studieresultaten i skolan, UVAS dvs 
ungdom 16-25 som inte går i skola eller arbetar och arbetslöshet.  För att diskutera situationen och åtgärder bjöd Ortsrådet 
till ett styrelsemöte in representanter för Borås kommuns arbetslivsförvaltning samt Sjuhärads Samordningsförbund.

Redan i slutet av 2023 diskuterade styrelsen tanken att genomföra en heldag där ortsrådets styrelse, medlemmar och 
andra intresserade skulle arbeta med frågan: ”Vad kan vi göra för att folk i Viskaforsbygden ska må bra?”

I början av november arrangerade vi en workshop där ca 35 personer samlades för att diskutera Viskaforsbygdens 
utveckling. Deltagarna representerade våra medlemmar samt några offentliga organisationer. 

Årsredovisning
     2025-03-03
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Under workshopen diskuterade vi följande fem teman:
•	 Gemensamma	värderingar
•	 Studieresultaten	i	våra	skolor
•	 En	bred	kultursyn
•	 Trygghet	för	alla
•	 Fler	bostäder,	aktivitetslokaler,	infrastruktur,	turism	m.m.

Förmiddagen ägnades åt arbete i temagrupperna och eftermiddagen en redovisning och diskussion om helheten. Dagens 
moderator var Erik Jullander, journalist på Borås Tidning.

Workshopen resulterade i en handlingsplan som vi nu arbetare vidare med under kommande år. Detta sker i samarbete 
med våra medlemmar, skolan, biblioteket, Viskaforshem, ovan nämnda Kraftsamling för samverkan m.fl.

Lovpeng och projektmedel
Intresset för lovpengen har blivit en viktig del i arbetet att stödja bygdens föreningsliv och bidragit till en ökad aktivitet. Som 
framgår av den ekonomiska redovisningen så har vi under 2024 delat ut 49 000 kr i lovpeng. 
Stödet projekt har uppgått till 71 000 kr varv den största delen 32 500 kr avser uppgradering av internetuppkoppling i 
Viskafors skola. Åtgärden behövdes för att Vbytes skall kunna genomföra sina återkommande LAN. En aktivitet som brukar 
samla 100 ungdomar samt en stor grupp föräldrar som ledare och funktionärer. Åtgärden innebär att hela skolfastigheten 
får bättre internetuppkoppling och gynnar därmed även skolverksamheten.
Framtid Rydboholm har erhållit 8000 kr för att genomföra en textil utställning med olika föreläsningar i Rydboholms kyrka. 
Arrangemanget	pågick	torsdagar,	lördagar	och	söndagar	under	perioden	30/11-24	–12/1-25.	
Ortsrådet bidrar varje år till reparation av skaterampen vid Viskaforshallen. I år blev kostnaden 12 000 kr.

Viskaforsbygdens dag och Julmarknaden
Våra två stora lokala aktiviteter har en viktig funktion i att skapa gemenskap och stärka sammanhållningen i 
Viskaforsbygden. Föreningar och företag är nödvändiga för att binda ihop bygden till en sammanhållen enhet. När vi 
lördagen den 7 september under Viskaforsbygdens dag och Julmarknaden lördagen den 7 december fyllde Viskafors 
centrum med aktiviteter och människor visade vi samtidigt upp en sammanhållning och ambition att utveckla hela 
Viskaforsbygden. Viskaforsbygdens dag hade 2024 ca 30 utställare och ca 800 besökare. För julmarknaden var 
motsvarande siffror 20 och ca 500.

Kommunikation
Den nya hemsidan www.viskafors.se har tillsammans med Facebook och Instagram en viktig roll i ortsrådet ambition att nå 
ut med information till medlemmar och allmänheten. Där kan man hitta bl.a. information om nyheter, ortsrådets styrelse- och 
medlemsmöten och aktuella aktiviteter i Viskaforsbygden. 

Vikten av att få ut information om det som händer i Viskaforsbygden kan inte nog betonas. Som exempel kan nämnas 
Tekniska förvaltningens byggnation av Smålandsstaket och ställplatser för husbilar vid Storsjön. Många frågor riktades 
inledningsvis till ortsrådet om vad som pågick. Efter kontakter med Tekniska nämnden kunde vi lägga ut information på 
vår hemsida, Facebook och Instagram. I början av hösten blev ortsrådet kontaktat av Vattenfall som ville få information om 
de grävarbeten som sedan skulle pågå hela hösten och in på 2025. Ortsrådet använde sina kanaler för information. Det 
stoppade inte alla frågor men bidrog till att få ut information till invånarna.
För att ytterligare förbättra informationen om vad som händer i samhället, inom ortsrådet eller hos våra medlemmar har 
under hösten en informationsskärm placerats i Viskaforshems skyltfönster.

Medlemskommunikation
Kommunikationen med medlemmarna är en grundläggande uppgift. Genom mailkontakter, hemsida, Facebook, Instagram 
och inbjudan till lokala aktiviteter har Ortsrådet försökt ha en löpande kontakt med medlemmarna. Våra styrelsemöten har vi 
fördelat mellan bygdens olika orter. Till dessa möten har ortens föreningar och företagare bjudits in. Ambitionen har varit att 
öka antalet medlemmar men detta har vi inte lyckats med. 2023-12-31 uppgick antalet medlemmar till 61 varav 38 företag 
och 23 föreningar. 2022-12-31 var motsvarande siffror 62, 39 och 23.

Styrelse och medlemsmöten
Styrelsen har under verksamhetsåret 2024 haft 9 sammanträden. Liksom tidigare år har styrelsemötena hållits 
Kinnarumma, Seglora, Svaneholm och Rydboholm och då har en speciell inbjudan riktats till medlemmar från dessa orter. 
Vid de flesta av dessa möten har någon medlem funnits på plats för att ta upp en lokal fråga. 

Ekonomi
Som framgår av bilagda resultat- och balansräkningar har ortsrådet en stabil ekonomi. Intäkter uppgick 2023 till 388 000 kr 
varav huvuddelen kommer från Borås stad. Därtill kommer ränteintäkter på drygt 8 000 kr. Kostnaderna uppgick till drygt 
347 000 kr. Resultatet för verksamhetsåret 2024 blev därmed ett överskott på knappt 49 000 kr. 

Årsredovisning
     2025-03-03
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Hur kostnaderna fördelas på olika ändamål framgår av nedanstående sammanställning.

Årsredovisning
     2025-03-03
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Som framgår av bilagda Balansräkning så hade ortsrådet den 31/12-24 tillgångar på 426 245 kr och kortfristiga skulder på 
drygt 12 000 kr.

Årsredovisning
     2025-03-03

Fördelning av kostnader på ändamål
I nedanstående tabell redovisas hur totalkostnaderna fördelas på olika ändamål. 

   Ändamål        Kostnad (kr)
   Viskaforsbygdens dag         130 983
   Julmarknad               10 812
   Projekt               71 630
   Lovpeng               49 000
   Viskafors.se                   5 625
   Arvode aktivitetsansvarig        50 726
   Workshop               18 131
   Bankkostnader             1 857
   Övrigt                    8 485
   SUMMA            347 249

Avslutning
Ett händelserikt år är till ända. Ortsrådet konstaterar att aktivitetsnivån i bygden har höjts. Viskaforsbygdens dag och 
julmarknaden är viktiga aktiviteter för bygdens sammanhållning och identitet. Projektmedel och lovpengen har bidragit 
till åtgärder och aktiviteter som annars inte utföras. Lokala pengar är viktiga och har stimulerat till lokala insatser. Men 
Viskaforsbygden har även stort behov av strategiska insatser för att kunna utvecklas och stärkas. Behov finns av en kraftfull 
och konkret samhällsplanering som löser upp frågor om bostadsbyggande, offentlig och kommersiell service, ny idrottshall 
m.m. Detta kräver en bättre kommunikation mellan ortsrådet och Borås stads olika nämnder och styrelser.
Ortsrådets styrelse tackar alla medlemmar och samarbetspartners för ett gott samarbete under 2024. Ett speciellt tack 
till Maria Erixon och hennes arrangemangsgrupp som under året genomfört två aktiviteter som är centrala för ortsrådets 
verksamhet.

Viskafors den 3 mars 2025

Michael Flodhag    Maria Erixon    Bengt Sandell   Jan-Åke Brorsson    Eva Kindvall Vinkvist   Christina Winge Appelkvist
Ordförande    V. ordförande   Sekreterare       Kassör                  Ledamot              Ledamot

Lars Hermansson   Anita Pettersson   Marie Larsson
Ledamot     Ersättare       Ersättare
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Verksamhetsplan och Budget för 2025

Detta föreslås Ortsrådet ägna kraften åt under 2025 och i övergången mot 2026.    

Utvecklingen i Viskaforsbygden

Fortsatt arbete med ideérna från workshopen hösten 2024
Ortsrådet kommer fortsätta diskussionerna genom följande grupper:
•	 Gemensamma	värderingar	och	värdegrunder
•	 Studieresultaten	i	våra	skolor
•	 En	bred	kultursyn
•	 Trygghet	för	alla
•	 Fler	bostäder,	aktivitetslokaler,	infrastruktur,	turism	m.m.

Från workshopen finns en gedigen dokumentation som underlag för att utveckla diskussionen och ta fram 
konkreta förslag till åtgärder. Detta innebär fortsatt fokus på ny idrottshall, Kraftsamling för samverkan 
skola, föreningsliv, fritidsgård och socialtjänst m.fl. tankar som kom fram under workshopen.

Lovpeng och projektmedel
Intresset för lovpengen har ökat och ortsrådet kommer fortsätta att sprida information om möjligheten att få 
stöd. Detsamma gäller projekt för att utveckla Viskaforsbygden. 

Viskaforsbygdens dag och Julmarknaden
Våra två stora lokala aktiviteter har en viktig funktion i att skapa gemenskap och stärka sammanhållningen 
i Viskaforsbygden. Föreningar och företag är nödvändiga för att binda ihop bygden till en sammanhållen 
enhet. När vi lördagen den 6 september under Viskaforsbygdens dag och Julmarknaden lördagen den 6 
december fyller Viskafors centrum med aktiviteter och människor visar vi samtidigt upp en sammanhållning 
och ambition att utveckla hela Viskaforsbygden.

Kommunikation
Utvecklingen av våra kommunikationskanaler fortsätter och är grunden för att informera om ortsrådets roll 
och aktiviteter. Ortsrådet kommer under 2025 påbörja en diskussion om en informationsstrategi. Vilka är 
våra målgrupper och hur når vi ut till dessa med vår information?

Förslag till budget för 2025
Nedanstående förslag till budget bygger på avtalet med Borås stad som räknats upp med ca 5% samt 
att Borås stad kommer ta beslut om den s.k. Ortsmiljonen. Medlemsavgifterna är oförändrade 500 
kr för företag och 300 kr för förening. På kostnadssidan har arvodet till verksamhetsansvarig räknats 
upp i enlighet med avtalet med Borås stad. Kostnader för Viskaforsbygdens dag och Julmarknad har 
budgeterats med erfarenheterna från 2023 som grund. Medel som budgeterats för Projektstöd och 
Lovpeng är en uppskattning.

        Förslag
     2025-03-03
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Den ingående balansen 2025 innebär att ortsrådet har 426 800 kr i tillgångar och 
12 200 kr i skulder vilket innebär en nettobehållning på 414 600 kr.
Intäkterna för 2024 beräknas till 400 000 kr och kostnaderna till 529 000 kr vilket innebär ett underskott på 
129 000 kr. Den utgående nettobehållningen 2024 beräknas därmed bli 236 200 kr.

  INTÄKTER    Kr  KOSTNADER    Kr
  Borås stad verksamhetsbidrag   95 000 Arvode Verksamhetsansvarig      53 000
  Borås stad Ortsmiljonen   250 000 Viskaforsbygdens dag    130 000
  Medlemsintäkter        25 000 Julmarknad        20 000
  Övriga intäkter     25 000 Projektstöd    200 000
  Ränteintäkter        10 000 Lovpengen        60 000 
  SUMMA      405 000 Hemsida och information      15 000
       Bankkostnader           2 000
       Övrigt         20 000
       SUMMA    500 000
  RESULTAT       -95 000   

        Förslag
     2025-03-03

Kulturdagar i Viskafors
30 - 31 augusti.
Vi vill lyfta fram det lokala kulturlivet i Viskaforsbygden. 
Två hela kulturdagar under tidig höst - helgen före Viskaforsdagen 7 september.

Alla som vill och kan är inbjuden delta med större eller mindre arrangemang. Det kan var bildkonst, musik, 
drama, litteratur eller muntligt berättande.

Ortsrådets kulturgrupp
kontakt: Bengt Sandell
bgvs49@gmail.com



      
!

Framtid Rydboholm är en ideell förening som funnits sedan 2010. Vi arbetar för att göra vårt samhälle 
ännu	trivsammare	och	mer	levande	–	och	vi	behöver	dig!

Tillsammans med våra medlemmar skapar vi meningsfulla aktiviteter och driver viktiga frågor för oss 
som bor och verkar i Rydboholm. Några av våra evenemang är lovaktiviteter för barn och ungdomar, 
tipspromenader och föreläsningar i spännande ämnen. 

Vår målsättning är att anordna minst en aktivitet i månaden. Följ oss gärna på Facebook	–	du	hittar	oss	
under ”Framtid Rydboholm”.

💚 Vi behöver bli fler! 💚
Genom att bli medlem stöttar du vårt arbete och hjälper oss att utveckla Rydboholm.

📌 Medlemsavgiften är 100 kr för enskild medlem, 200 kr för hela familjen och 500 för företag. 

👉 Bli medlem redan idag! Betala medlemsavgiften till  bankgiro 682-1912. Du kan även använda 
QR koden nedan för att betala in avgiften. Glöm inte att skriva in namn och eventuell mailadress som 
meddelande. 

Har du frågor eller idéer på aktiviteter? Hör gärna av dig till framtid.rydboholm@gmail.com	–	vi	vill	gärna	
höra dina tankar!

Tillsammans skapar vi en bättre framtid för Rydboholm! 
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Bli medlem i Framtid Rydboholm!
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Grattis
70 år 60 år
16 mar Urban Ulvestöm 17 mar Anneli Wåkerås-Börjeson 
26 mar Leif Kuusela 19 apr Ulf Bede 
7 apr  Anneli Kraatari-Larsson 5 maj Maria Linusson 
1  maj Monica Gustafsson 
6 juni Anders Hjert 

50 år 40 år
1 jun Susanne Viktorsson 10 apr Maria Wernering

30 år 20 år  

14 mar Annie Nilsson 16 maj Albin Stridh 
2 apr Kim Luukonen 

Ett fyrfaldigt hurra 
för dessa!

PS. Ni som står på ”tur” att fylla år och inte vill bli omnämnd på 
detta sätt, hör av er till kansliet.    red.
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Kvartalets Kluring som är konstruerad av Jan-Åke Nygren. 

Först rätta inlämnade dragna svar (det räcker med bara svaret) belönas med 1/2 kg kaffe som sponsras av 
Jan-Åke.

Svaren kan meilas till kansliet, kansliet@rydboholmssk.se eller lämnas på telefon till kansliet, 033-29 11 70.
senast 30 mars.
Lösningen redovisas i Raketen 2-2024.

Kvartalets Kluring

Kluring 1-2025

Rätt lösning Kluring 4-2024

Margareta och Gert sköter kaffe och våffelförsäljningen vid RSK:s tipspromenader. De kontaktar då 
kaffeföretaget BÅP som levererar både kaffe av märket BÅP och kaffebryggare av märket PÅ. Företaget 
BÅP AB ägs av Brolle, Pära och Åke.

Brolle åker tidsvis till BÅP:s egen kaffeplantage i Brasilien.

Därifrån levereras BÅP-kaffe. Ett paket BÅP-kaffe innehåller 245 g 
kaffepulver. Kaffebryggaren PÅ tillverkas av Pära och Åke i Åkes källare 
på Skansen.

Kaffebryggaren fungerar enligt följande:
Man häller vatten i en vattenbehållare till ett märke som anger hur 
många koppar som hamnar i en kanna. Vattnet värms upp och silas 
genom ett filter som innehåller kaffepulver och hamnar i kannan. Man 
förser filtret med skopor av BÅP-kaffepulver. En skopa innehåller 
5 g pulver.

Det behövs 7 skopor till 6 koppar kaffe. 

Gert och Margareta vill att ett paket BÅP-kaffe skall räcka så att 
alla som går tipspromenaden kan köpa en kopp kaffe.

Hur många personer väntas gå tipspromenaden?

Pära klarade p kontroller
Brolle klarade 2p kontroller
Åke klarade p+1 kontroller
Tillsammans klarade de 21 kontroller vilket ger  
p+2p+p+1 = 21
4p+1 = 21; 4p = 20; p = 20/4 = 5 

SVAR: Pära klarade 5 kontroller 

Vinnare Kluring 4-2024 blev Paul Appelkvist, Skansen.

Brolle

Åke

Gert

Pära
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Loket i Viskafors! 
Den 11 mars 1997 arrangerade RSK och IOGT-NTO en 
Bingo-kväll i Viskaforshallen. 
Det stora dragplåstret var naturligtvis Leif ”Loket” Olsson och i 
idrottshallen hade samlats ca 250 förväntansfulla spelare. 
Storbandet Tongivarna inledde kvällen med att spela några klassiska låtar. Därefter var det dags att spela 
Bingo.  Det spelades både på längden och på tvären. 
Det såldes lotter både före och i pausen som gick åt som smör i solsken. Ett stort antal vinnare kunde 
utses.
”Loket” berättade  även om roliga telefonsamtal till TV-programmet till publikens förtjusning.
De som var där (både vinnare och andra) tyckte det var en lyckad kväll.
             Cai

Ur Raketens arkiv
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Två handbollsveteraner, Lars ”Stinsen” Johansson och ”Loket”
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